



Photographer: © Lutz Sternstein

## Thermo-ceramic coating for buildings: SICC Coatings received „German Innovation Award 2018“

Berlin - In June 6th 2018, SICC Coatings GmbH was awarded the numerous "German Innovation Award 2018" in Berlin.

The energy-saving colour coating received this award in the category "Business to Business – Building & Elements" for its innovative character. SICC Coatings is the leading provider and inventor of the energy-saving colour coatings, which are based on the thermo ceramic membrane technology with endothermic properties.

"Our focus, ever since the company was founded, is on the development, production and distribution of high-tech paints for various applications, which go beyond protective and decorative coatings.", says Mr. Sprenger from the Department of R&D. "That our technology is honoured with the innovation award by the German Design Council, confirms our successful development work that the entire team has put in. We naturally are very proud of this and happy about the increased attention which the technology gains", adds Mr. Waldemar Walczok, Managing Director of SICC Coatings.

The award, which makes innovation visible  
The German Innovation Award labels cross-industry products and solutions, which differentiate by user-centred and added value compared to previous solutions. For: Innovations, which shape the future and improve life are available in all industries.

Sometimes visible at first sight – but often they don't. This is what the German Innovation Award intends to change. He makes great achievements visible for a wider audience and aims to create a successful positioning on the market.

The German Innovation Awards were created by the German Design Council to fill a gap in the award scene.

### Further Information

Award: [www.german-innovation-award.de](http://www.german-innovation-award.de)

Company: [www.sicc.de](http://www.sicc.de)

### Contact:

Waldemar Walczok

Managing Director of SICC Coatings GmbH

Wackenbergstraße 78-82, D-13156 Berlin

Phone: +49 30 500196-0

E-Mail: [info@sicc.de](mailto:info@sicc.de)



# GERMAN INNO VATION AWARD '18 WINNER

Statement of the jury:

With ThermoShield® product line, it becomes clear that heating and cooling energy can be saved with a thermo-ceramic coating in a simple, economically compatible and resource-friendly way. Without environmentally polluting biocides, ThermoShield® ensure reduced algae formation on the facade and prevents mould formation in the interior are. In the long term, material-energy and workers resources are saved, expensive building materials are protected sustainably, value for future generations are preserved and the environment is spared.

To the Winner: <https://is.gd/E39Une>



## 建築用熱陶瓷塗料：

### SICC Coating 獲得“2018 年德國創新獎”

德國 SICC 有限公司於 2018 年 6 月 6 日榮獲“2018 年德國創新獎”

該節能彩色塗料因其創新性而榮獲“企業對企業 - 建築與元素”類別的獎項。SICC 有限公司是節能彩色塗料的領先供應商和發明者，因塗料本身具有吸熱性能的熱陶瓷膜技術而獲此殊榮。

“自公司成立以來，我們一直致力於開發，生產和銷售各種應用的高科技塗料，這些塗料不僅僅是保護性和裝飾性塗料。”研發部的 Sprenger 先生表示。“我們的技術榮獲德國設計委員會頒發的創新獎，證實了我們成功開發的工作團隊所帶來的成就。我們自然為此感到自豪，並對增加的關注感到高興。”

SICC 有限公司董事長 Waldemar Walczak 先生補充道。

### 該獎項使創新顯而易見

德國創新獎標榜跨行業產品和解決方案，與以前的解決方案相比，這些產品和解決方案與用戶中心和附加值不同。對於創新、塑造未來、改善生活、適用於所有行業。

創新- 有時是顯而易見的，但往往不是。這就是德國創新獎有意改變的地方，他為更廣泛的觀眾提供了顯著的成就，旨在創造一個成功的市場定位。

更多資訊請詳見:

Award: [www.german-innovaton-award.de](http://www.german-innovaton-award.de)

Company: [www.sicc.de](http://www.sicc.de)

Contact:

Waldemar Walczok

Managing Director of SICC Coatings GmbH

Wackenbergstraße 78-82, D-13156 Berlin

Phone: +49 30 500196-0

E-Mail: [info@sicc.de](mailto:info@sicc.de)

**SICC Coatings®**  
Superior Innovative Coating Concepts



# GERMAN INNO VATION AWARD '18 WINNER

## 評審委員評語:

使用 ThermoShield® 產品系列，可以通過熱陶瓷塗層以簡單、經濟兼容和資源友好的方式節省加熱和冷卻能源。ThermoShield® 不含環境污染的生物殺滅劑，可確保減少立面上的青苔形成，並防止內部形成黴菌。從長遠來看，節省了物質能源和工人資源，可持續地保護了昂貴的建築材料，保障了下一代及環境。

更多資訊請詳見: <https://is.gd/E39Une>